
Årsmøte	  i	  Hølonda	  menighet	  2018	  
	  

Hølonda	  kirke	  etter	  gudstjeneste	  11.mars	  2018.	  
	  

Tilstede:	  Jan	  Arne	  Bremnes,	  Svanhild	  Christofie	  Hafnor	  Sandberg,	  Randi	  Vik,	  Tove	  
Jønland,	  Maj	  Kristin	  Kvernmo,	  Randi	  Wehn,	  Arild	  Stenset,	  Karl	  Gerhard	  Blokkum,	  John	  
Buklev,	  Turid	  Lillebudal,	  Kjell	  Arne	  Morland,	  Trine	  Hagensen	  Kjelsberg,	  Per	  Estenstad,	  

Berit	  Lilleberg,	  May-‐Britt	  Nørstebø,	  Elfrid	  Blokkum	  og	  Ragnhild	  Blokkum.	  
	  

Sak	  1:	  Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste	  
-‐	  Innkalling	  og	  saksliste	  er	  godkjent.	  
	  
Sak	  2:	  Valg	  av	  møteleder.	  
-‐	  Jan	  Arne	  Bremnes	  ble	  valgt	  som	  møteleder..	  

	  
Sak	  3:	  Valg	  av	  referent	  og	  to	  til	  å	  skrive	  under	  på	  protokollen.	  
Ragnhild	  Blokkum	  ble	  valgt	  som	  referent.	  Maj	  Kristin	  Kvernmo	  og	  Randi	  
Wehn	  skriver	  under	  møteprotokoll	  på	  neste	  møte	  i	  menighetsrådet.	  
	  
Sak	  4:	  Årsmelding	  for	  2017	  fra	  menighetsrådet	  (se	  vedlegg	  Årsmelding)	  
Jan	  Arne	  Bremnes	  orienterer	  om	  året	  som	  har	  gått.	  Arbeidsoppgaver	  og	  
arrangement	  som	  er	  gjennomført	  i	  2017	  blir	  oppsummert.	  	  Året	  2017	  har	  
vært	  et	  år	  med	  stor	  aktivitet	  og	  engasjement	  i	  menigheten.	  	  
-‐ Medlemmer	  i	  Hølonda	  menighetsråd	  
-‐ Diakoniutvalget	  
-‐ Trosopplæringsutvalget	  
-‐ Kirkeskyss	  
-‐ Tekstlesere	  
-‐ Statistikk	  2017	  
-‐ Arbeid	  i	  menigheten	  2017	  
-‐ Trosopplæring	  –	  Svanhild	  Christofie	  Hafnor	  Sandberg	  gjennomgår	  
året	  som	  har	  gått.	  Trosopplæringsstatistikken	  2017	  i	  Hølonda.	  
Babysang,	  4	  og	  6	  års	  bok,	  legobyggekveld,	  høstfest	  for	  ungdom	  mv.	  
Generelt	  høy	  oppmøteprosent	  i	  Hølonda,	  det	  er	  bra!	  	  

-‐ Feiring	  av	  gudstjenester	  
-‐ Ola	  Løkbakks	  fond:	  Ikke	  omsøkt	  noe	  i	  år.	  

	  
Årsmeldingen	  ble	  tatt	  til	  etterretning.	  

	  
	  
	  
	  



Sak	  5:	  Årsmelding	  fra	  Hølonda	  diakoniutvalg	  2017	  (se	  eget	  vedlegg)	  
Tone	  Njøs	  er	  ikke	  tilstede,	  men	  Jan	  Arne	  Bremnes	  orienterer	  om	  
årsrapporten.	  	  
-‐ Hovedvirksomhet	  
-‐ Delmål	  
-‐ Økonomi	  
-‐ Kontakt	  med	  menighetsrådet	  
-‐ Visjoner	  
-‐ Frivillige	  medarbeidere	  
-‐ Hjertelig	  takk	  til	  medhjelpere	  
	  

Årsrapporten	  fra	  diakoniutvalget	  ble	  tatt	  til	  etterretning.	  
	  
Sak	  6:	  Regnskap	  for	  2017	  for	  menighetsrådet	  (se	  vedlegg	  Regnskap)	  
	  
Arild	  Stenset	  går	  gjennom	  regnskapet	  for	  2017.	  Årsresultat	  ble	  et	  
overskudd	  på	  kr	  4	  621,01.	  Regnskapet	  ble	  revidert	  	  og	  godkjent	  av	  
Sveinung	  Bakke	  og	  Valdemar	  Finnanger.	  Arild	  leste	  opp	  kommentarer	  som	  
ble	  gitt	  forbindelse	  med	  revideringen.	  Gjennomgangen	  av	  regnskapet	  ble	  
tatt	  til	  etterretning.	  	  	  	  	  	  
	  
	  
Sak	  7:	  Orientering/vurdering	  omkring	  liturgisk	  praksis,	  v/	  Kjell	  Arne.	  
Hvordan	  opplever	  dere	  liturgien?	  
Kjell	  Arne	  går	  gjennom	  punkter	  i	  eget	  skriv	  om	  drøfting	  av	  liturgisk	  praksis.	  	  
	  
Nye	  forslag	  til	  endringer	  i	  liturgien:	  Uttalefrist	  1.mai.	  	  
-‐ Erfaringer	  med	  stående	  nattverd	  i	  menigheter	  som	  praktiserer	  det.	  
-‐ Endring	  av	  innledningen	  til	  syndsbekjennelsen,	  slik	  at	  det	  doble	  
kjærlighetsbudet	  ikke	  lenger	  er	  med.	  

Orientering	  om	  liturgisk	  praksis	  tas	  til	  etterretning.	  	  
	  
Sak	  8:	  Andre	  orienteringssaker.	  

Jan	  Arne	  orienterer:	  
-‐ Prosjekt	  WC	  inne	  i	  kirka.	  Det	  er	  søkt	  fellesrådet	  og	  sees	  også	  på	  som	  
en	  kommunal	  sak.	  Det	  ble	  i	  møte	  i	  fellesrådet	  før	  jul	  vedtatt	  at	  denne	  
saken	  blir	  fulgt	  opp	  videre.	  Arild	  Stenset	  har	  tegna	  og	  skissert	  mulige	  
løsninger.	  	  

-‐ Det	  informeres	  også	  i	  tillegg	  om	  prosjekt	  bod	  utenfor	  kirka	  for	  
oppbevaring	  av	  redskap/gravemaskin.	  

-‐ Tre	  på	  kirkegården.	  Noen	  må	  felles,	  tynnes	  ut.	  Bør	  gjøres	  om	  vinteren.	  



-‐ Informering	  om	  omregulering	  av	  gravplasskart.	  Det	  er	  kommet	  nye	  
krav.	  Brev	  blir	  sendt	  ut	  ila.	  våren	  til	  beboere	  på	  Hølonda.	  	  

-‐ Videokanon	  og	  lerret	  i	  kirka.	  AV-‐anlegg.	  Møte	  med	  Trondheim	  lyd.	  
Beste	  løsning	  lagt	  frem	  fra	  kontaktperson	  i	  Trondheim	  Lyd.	  Det	  ble	  
konkludert	  med	  at	  ”bak-‐kanon”og	  lerret	  som	  vil	  bli	  skjult	  er	  det	  beste	  
alternativet.	  	  

	  
	  
	  
Referent	  Ragnhild	  Blokkum.	  
	  
	  	  
	  


